



3<sup>rd</sup> March 2024

3 مارس 2024

After compliments,

تحية طيبة وبعد،،،

### List of Board Nominees

### قائمة المترشحين لعضوية مجلس الإدارة

Please find below list of nominees for Shell Oman Marketing Company SAOG Board of Directors for the new term of office and a brief of their profiles:

يرجى الإطلاع على قائمة المترشحين لعضوية مجلس إدارة شركة شل العُمانية للتسويق ش.م.ع.ع. للفترة القادمة، مع نبذة مختصرة عن المترشحين:

#### **1- Walid Hadi**

Mr. Walid Hadi is Shell's Country Chairman in Oman. He is an American University of Beirut graduate and a CFA charter holder. Mr. Walid started his career in Andersen's Oil and Gas practice in Qatar then moved to Schlumberger, before joining Shell in 2005. He started his Shell career in the regional planning and reporting unit in Dubai, responsible for Shell's portfolio in the Middle East, North Africa, Russia and Eastern Europe. In September 2019, Mr. Walid Hadi was appointed in his current position as the Chairman of Shell Companies in Oman.

1- وليد هادي  
الفاضل / وليد هادي هو رئيس شل في عُمان، وهو خريج الجامعة الأمريكية في بيروت وحامل شهادة محلل مالي معتمد (CFA). بدأ الفاضل / وليد مسيرته المهنية في مكاتب انديرسونز للنفط والغاز في قطر، ومن ثم انتقل إلى شلمبرجير قبل انضمامه إلى شل في عام 2005. وانطلقت مسيرته في شل في وحدة التخطيط الإقليمي في دبي، حيث كان مسؤولاً عن ملف شل في الشرق الأوسط، وشمال أفريقيا وروسيا وأوروبا الشرقية. وفي سبتمبر 2019، تم تعيين الفاضل / وليد هادي في منصبه الحالي كرئيس شل في عُمان.

#### **2- Ghalib Al Busaidi**

Mr. Ghalib Al Busaidi was the General Manager and Group Head of Wholesale Banking at Alizz Islamic Bank leading the team that advised the Ministry of Finance on the first global USD Sukuk issue for the Sultanate of Oman. He previously worked at Oman Investment Authority (OIA) responsible for the private equity and direct investments as Deputy CEO having already established the Fixed Income and Money Markets division at the Fund. Ghalib holds several roles in both advisory and board membership positions locally as well as in Asia and

2- غالب البوسعيدي  
الفاضل / غالب البوسعيدي شغل منصب مدير عام ورئيس مجموعة الخدمات المصرفية للشركات في بنك العز الإسلامي، وقد قاد الفريق المسؤول عن تقديم الاستشارات لوزارة المالية حول موضوع أول صكوك عالمية بالدولار الأمريكي في سلطنة عمان. وقبل ذلك عمل بجهاز الاستثمار العُماني وكان مسؤولاً عن الملكية الخاصة والاستثمارات المباشرة ككاتب للرئيس التنفيذي بعد أن أسس وحدة الدخل الثابت وأسواق المال في الصندوق. وشغل أيضاً العديد من

#### **Head Office**

P.O. Box 38, Mina Al Fahal, Postal Code 116, Sultanate of Oman  
Tel: 24 570100, Fax: 24 570121, C.R. No. 1/57123/0, Tax Card No.: 8074861

#### **Salalah Office**

P.O. Box 3, Postal Code 211, Sultanate of Oman

#### **المكتب الرئيسي**

ص.ب. 38، ميناء الفحل، الرمز البريدي 116، سلطنة عمان  
تليفون: 24570100، فاكس: 24570121، س.ت. رقم: 0/57123/1، رقم البطاقة  
الضريبية: 8074861

مكتب صلالة ص.ب. 3، الرمز البريدي 211، سلطنة عمان  
تليفون: 23219177، فاكس: 23219176



Europe. He is also a qualified member of the Association of Corporate Treasures (AMCT) in the UK and has successfully completed the Investment Management Programme (London Business School), High Performance Boards (IMD, Switzerland) and Interest Rate Risk Management (New York Institute of Finance). He holds a BA "Honours" in Finance from Middlesex University, Business School in London.

### 3- Ali Al Kharusi

Mr. Ali Al Kharusi is a Director of Financial Affairs in Military and Security Services Pension Fund after being the Deputy Director of Financial Affairs for 4 years at the Ministry of Defence Pension Fund. Mr. Ali Al Kharusi holds bachelor's degree of Accounting, MBA from Sultan Qaboos University and ACCA Diploma. Currently, he is preparing to become an ACCA holder. Mr. Al Kharusi holds current board membership at Emdad logistics and Oman Tourism Company LLC with previous board memberships in Oman Growth Fund and Al Madina Insurance Company SAOG.

### 4- Bushra Al Maskari

Ms. Bushra Al Maskari is holding a senior commercial role in Shell Development Oman L.L.C. Her areas of specialization are strategic planning of renewable energy, energy efficiency, sound regulatory and governance frameworks, overseeing contracting of IPPs, and national fiscal balance plans. She was also formerly appointed as a director in the boards of Oman LNG and Qalhat LNG and Oman Airports Management Company. Bushra holds a Masters degree in Public Policy from Oxford University, and a Bachelors in Business Law from Monash University, with a minor in Economics and Econometrics. She also completed a certificate in Transitioning to Business Leadership from IMD and graduated from the National Collaborative Leadership Program offered by the Royal Academy of Management and Oxford University.

مناصب العضوية في مجالس الإدارة والاستشارات محلياً وكذلك في آسيا وأوروبا وهو أيضاً عضو في اتحاد أمناء الشركات في المملكة المتحدة. وقد أنهى برنامج إدارة الاستثمارات (كلية لندن للأعمال)، ومجالس الأداء العالي (لوزان، سويسرا)، وبرنامج إدارة مخاطر أسعار الفائدة (معهد نيويورك للتمويل). وهو حاصل على شهادة البكالوريوس مع مرتبة الشرف في المالية من جامعة ميدل سيكس، كلية إدارة الأعمال في لندن

### 3- علي الخروصي

الفاضل / علي الخروصي يشغل منصب مدير الشؤون المالية في صندوق تقاعد الأجهزة العسكرية والأمنية، وكان يشغل سابقاً منصب نائب مدير الشؤون المالية في صندوق تقاعد وزارة الدفاع لمدة أربعة أعوام. وهو حاصل على شهادة البكالوريوس بتخصص محاسبة وشهادة ماجستير في إدارة الأعمال من جامعة السلطان قابوس وشهادة دبلوم ACCA. كما أنه عضو في مجلس الإدارة الحالي لشركة إمداد اللوجستية والشركة العمانية للتنمية السياحية، إضافة إلى كونه عضو مجلس إدارة سابق في صندوق عُمان للتنمية وشركة المدينة للتأمين ش.م.ع.ع.

### 4- بشري المسكرية

الفاضلة/ بشري المسكرية تشغل منصب إداري في الشؤون التجارية في شركة شل للتنمية - عمان ش.م.م. ومن بين مجالات تخصصها التخطيط الاستراتيجي للطاقة المتجددة، وكفاءة الطاقة، والإطر التنظيمية للحكومة، والإشراف على تعاقدات مشاريع الطاقة المستقلة، وخطط الميزانية المالية الوطنية. وكانت عضوة في مجلس إدارة الشركة العمانية للغاز الطبيعي المسال وشركة قلهات للغاز الطبيعي المسال و الشركة العمانية لإدارة المطارات (مطارات عُمان). بشري حاصلة على شهادة ماجستير في السياسة العامة من جامعة أكسفورد، وبكالوريوس في قانون الأعمال التجارية من جامعة موناخ، وتخصصات فرعية في الاقتصاد والاقتصاد القياسي. كما حصلت على شهادة الانتقال إلى المناصب القيادية من معهد IMD وتخرجت من برنامج القيادة تحت إشراف الأكاديمية السلطانية للإدارة بالتعاون مع جامعة أوكسفورد.



## 5- Asma Al Ghabshi

Ms. Asma is a highly experienced HR professional with almost 20 years of local and international experience. Ms. Asma occupied different HR leadership roles including being the HR Manager for Shell Oman Marketing Company SAOG, Global Talent Manager for Upstream Non-operated, Change Manager, and HR Director positions. She was posted in Oman, Qatar, Egypt and the Netherlands and worked in both the Energy and Aviation industries. She currently occupies the position of Oman HR Manager in Shell Development Oman LLC. Asma holds an MBA from the University of Manchester, and a Bachelors in English Language and Literature from Sultan Qaboos University. Asma is passionate about driving delivery, celebrating diversity and inclusion and playing a leading role in the growth of the teams and organizations that she works with.

## 6- Min Yih Tan

Min Yih is the Senior Vice President of Mobility Asia, overseeing the commercial and operational growth agenda of Mobility business. He is also Chairman of the Board at Shell Pilipinas, President Commissioner at Shell Indonesia and a Board Director at Shell Singapore. Previously as the Senior VP of Global Mobility Network from 2018. Prior to joining Shell, Min Yih held management positions at ExxonMobil in the United States, Thailand and Singapore. He began his Shell career in 2008 as GM of Lubricants (SouthEast Asia), followed by GM of Commercial Fuels (East Asia). Relocating to London in 2013, he spent over a decade in various global leadership roles, including GM of Global Retail & Commercial Strategy.

Min Yih, holds a BEng (Hons) and an MBA.

## 7- Radhiya Mohammad Al-Mahruqi

## 5- أسماء الغابشية

**الفاضلة/ أسماء الغابشية** خبيرة موارد بشرية بخبرة عالية تصل إلى 20 عاماً محلياً وعالمياً، شغلت خلالها مناصب قيادية مختلفة في مجال الموارد البشرية، منها منصب مديرة الموارد البشرية في شركة شل العمانية للتسويق ش.م.ع.ع، ومديرة المواهب العالمية للشق العلوي غير العامل، ومديرة التغيير، ومديرة موارد بشرية في دول مختلفة منها سلطنة عمان، وقطر، ومصر، وندلاندز، كما عملت في قطاعي الطاقة والطيران. تشغل أسماء حالياً منصب مديرة الموارد البشرية في شركة شل للتنمية عمان ش.م.م. أسماء حاصلة على شهادة الماجستير في إدارة الأعمال من جامعة مانشستر، وبكالوريوس في اللغة الإنجليزية والآداب من جامعة السلطان قابوس. كما أنها شغوفة بتشجيع الإنجاز، والتنوع والاندماج، وتقوم بدور هام في تطوير الفرق والجهات التي تعمل فيها.

## 6- مين ييه تان

يشغل مين ييه منصب النائب الأول للرئيس لشركة Mobility Asia، حيث يشرف على أجندة النمو التجاري والتشغيلي لأعمال التنقل. وهو أيضًا رئيس مجلس إدارة شركة شل بيليبيناس، والرئيس المفوض في شركة شل إندونيسيا، ومدير مجلس إدارة شركة شل سنغافورة. سابقاً، شغل منصب نائب الرئيس الأول لشبكة التنقل العالمية اعتباراً من عام 2018. قبل انضمامه إلى شركة شل، شغل مين يه مناصب إدارية في شركة إكسون موبيل في الولايات المتحدة وتايلاند وسنغافورة. بدأ حياته المهنية في شل في عام 2008 كمدير عام للزيوت (جنوب شرق آسيا)، ليتولى بعد ذلك وظيفة مدير عام للوقود التجاري (شرق آسيا). انتقل مين ياه إلى لندن في عام 2013، وقضى أكثر من عقد من الزمن هناك تولى خلالها العديد من الأدوار القيادية العالمية، بما في ذلك المدير العام لاستراتيجية التجزئة والتجارة العالمية. مين ياه، حاصل على شهادة البكالوريوس الهندسة (مع مرتبة الشرف) وشهادة ماجستير في إدارة الأعمال.

## 7- رضية بنت محمد المحروقية



Ms. Radhiya holds a Masters degree in Business Administration and a Bachelor's in Finance from Sultan Qaboos University and a Diploma in Social Protection from the International Labor Organization 2021. Ms. Radhiya has 24 years of experience, including 11 years in the taxes division at the Ministry of Finance and 13 years in the Public Authority for Social Insurance as an Internal Audit Department and currently works. Position of Director General of Contributions at the Social Protection Fund.

### 8- Parminder Kohli

Parminder has 27 years of senior leadership experience in various industries, with the last 22 years of which are with Shell. He is currently Senior Vice President Europe, Middle East & Africa for Shell Lubricants division and in addition responsible leader within the Shell Group for Shell in Saudi Arabia. He has also been recognized as one of the top 100 leaders of Shell globally.

He has a track record in turning around underperforming businesses by building strong cohesive teams, attracting diverse talents and a high-performance culture and has been appointed as a Social Mobility Commissioner by the UK Government in September 22. Parminder completed his Advanced Management Programme at Harvard Business School and MBA from IMD Switzerland.

### 9- Professor Khamis Al-Yahyaee

Professor Khamis specializes in financial management and investment. Currently serving as the Vice Chancellor of Muscat University, he previously served as a Dean of the College of Economics and Political Science at the Sultan Qaboos University (SQU). He has a diverse wealth of experience in managing public and private institutions, building multifunctional teams, and implementing innovative methods to enhance

الفاضلة/ رضية حاصلة على ماجستير إدارة اعمال وبكالوريوس المالية من جامعة السلطان قابوس ودبلوم الحماية الاجتماعية من منظمة العمل الدولية 2021. تمتلك الفاضلة/ رضية خبرة 24 سنة منها 11 سنة في مجال الضرائب بوزارة المالية و13 سنة في الهيئة العامة للتأمينات الاجتماعية بدأت عملها في الهيئة في دائرة التدقيق الداخلي وتتشغل حالياً منصب مدير عام الاشتراكات في صندوق الحماية الاجتماعية.

### 8- بارميندر كوهلي

تمتد مسيرة الفاضل/ بارميندر المهنية بخبرة على مدى 27 عامًا حيث شغل مناصب قيادية متعددة في مختلف المجالات، في آخر 22 عامًا من خبرته في شركة شل. يشغل بارميندر حالياً منصب نائب رئيس شل للزيوت التجارية في أوروبا والشرق الأوسط وشمال أفريقيا، بالإضافة إلى توليه دور قيادي في مجموعة شل للشركة في المملكة العربية السعودية. كما تم تكريمه باختياره ضمن أفضل 100 عضو في فريق القيادة لشركة شل على المستوى العالمي.

يمتلك بارميندر سجلاً حافلاً في تحسين أداء الشركات من خلال بناء فرق عمل قوية ومتضامنة، واستقطاب الأفراد ذوي المواهب المتنوعة، وثقافة عمل عالية الأداء، وقد تم تعيينه كمفوض للتنقل الاجتماعي من قبل حكومة المملكة المتحدة في 22 سبتمبر. أكمل بارميندر مناهج الإدارة المتقدمة في كلية هارفارد للأعمال، وحاز على شهادة الماجستير في إدارة الأعمال من معهد IMD في سويسرا.

### 9- الدكتور خميس اليحيائي

الفاضل/ الدكتور خميس متخصص في الإدارة المالية والإستثمار. حيث يشغل حالياً منصب رئيس جامعة مسقط وقد شغل سابقاً منصب عميد كلية الاقتصاد والعلوم السياسية بجامعة السلطان قابوس. لديه خبرة واسعة في إدارة المؤسسات العامة والخاصة وبناء فرق متعددة الوظائف وتنفيذ طرق جديدة لتحسين الإنتاجية وكفاءة العمل. ونظرًا لخبرته المالية فقد تم اختياره عضواً في مجلس إدارة صندوق الحماية الاجتماعية، ولقد شارك بنشاط في المختبرات المالية والمالية العامة كجزء من البرنامج الوطني لتعزيز التنوع



productivity and efficiency. Furthermore, he has been selected as a Board Member of the Social Protection Fund. Leveraging on his financial expertise, he actively participated in the financial and public finance laboratories as part of the National Program for Enhancing Economic Diversification (Tanfeedh Program). Moreover, he chaired a university-level team to prepare a self-study for institutional audit on financial sustainability and procurement management at the SQU. Additionally, he chaired the financial sustainability program at the SQU and was responsible for developing the university's sustainability plan for the period 2021-2025. Currently, he chairs the Administrative and Financial Affairs Committee at Muscat University which is responsible for managing investments, enhancing spending efficiency, and financial sustainability.

#### 10-Luma Al Saleh

Luma Al Saleh has over 16 years of experience in strategic PR, communications, and community outreach. Luma is known for her boldness and innovation, having transformed mindsets and cultures in Oman's key industries. She advises top executives and has mentored many in the field. Her career is marked by leadership roles in diverse sectors, and she holds a Masters from Harvard University. Luma serves as a board member on the Harvard Arab Alumni Association and the Harvard Kennedy School Alumni Association. She also is a founder and board member of Positive Vision, an NGO based in Oman that works with People Living with HIV/AIDs and substance users.

Yours Sincerely,

**Dr. Mohammed Al Balushi**  
**Chief Executive Officer**

الاقتصادي (برنامج تنفيذي). و قد تولى رئاسة فريق على مستوى الجامعة لإعداد دراسة ذاتية للتدقيق المؤسسي حول استدامة الموارد المالية وإدارة المشتريات بجامعة السلطان قابوس. بالإضافة إلى ذلك، ترأس محور الاستدامة المالية في جامعة السلطان قابوس والمكلف بوضع الخطة التشغيلية للجامعة للفترة 2021-2025، كما يرأس حالياً لجنة الشؤون الإدارية والمالية بجامعة مسقط المسؤولة عن إدارة الاستثمارات ورفع كفاءة الانفاق والاستدامة المالية.

#### 10- لى ال صالح

تمتع الفاضلة/ لى الصالح بخبرة تزيد عن 16 عامًا في مجال العلاقات العامة الاستراتيجية والاتصالات والتواصل المجتمعي، وتعرف لى بجرأتها وابتكاراتها، حيث نجحت في تغيير المستوى الفكري والثقافي في القطاعات الرئيسية في سلطنة عمان. وهي تقدم المشورة لكبار المديرين التنفيذيين وقد قامت بتوجيه الكثيرين في هذا المجال. تميزت مسيرتها المهنية بتولي مناصب قيادية في قطاعات متنوعة، وهي حاصلة على درجة الماجستير من جامعة هارفارد. تشغل الفاضلة/ لى عضوية مجلس إدارة جمعية خريجي جامعة هارفارد العرب وجمعية خريجي كلية كينيدي بجامعة هارفارد. كما أنها مؤسسة وعضوة مجلس إدارة منظمة الرؤية الإيجابية، وهي منظمة غير حكومية مقرها في سلطنة عمان تعمل مع الأشخاص المتعاشين مع فيروس نقص المناعة البشرية/الإيدز ومتعاطين المخدرات.

وتقبلوا فائق الاحترام والتقدير،،،



  
الدكتور محمد بن محمود البلوشي  
الرئيس التنفيذي